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Typ av möte:  BRÅ 

Mötesdatum:  2017-10-17 

Närvarande: Tobias Nässén (M) ordförande, Lena Rönnerstam (S)2:e vice 
ordförande, Mats Bohman (administrativ direktör), Jan Landström 
(säkerhetssamordnare), Johan Lundström (bitr rektor Nacka 
gymnasium), Tobias Söderstedt (Polarna Nacka), Ola Jonsson (Polarna 
Nacka), Thomas Björk (trafikenheten), Johan Kust (kommunpolis), 
Johanna Balic (sekreterare) 

 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässén öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Arbetet med EU-migranter 
Thomas Björk, trafikenheten, informerar om arbetet med EU-migranter.  
Rådet tackar för informationen.  
 

3. Tema: Ungdomar och narkotika 
Mats Bohman berättar att temat ungdomar och narkotika är högsta prioritet för 
brottsförebyggande rådet. Ur BRÅ:s perspektiv är två punkter oroande gällande temat; dels 
ungdomar och narkotika och dels att narkotika är inkörningsport till tyngre kriminalitet.  

 
Polarna Nacka informerar om att stora majoriteten ungdomar är emot narkotika men att det 
är ofta förekommande på fester. Det finns även byggda hyddor nära elljusspår där 
ungdomar sitter och röker, och det är lätt att få tag på droger för ungdomar. 

 
Johan Lundström, biträdande rektor på Nacka gymnasium, berättar om läget på Nacka 
gymnasium. Vardagsrökningen är inte så utbredd, men är vanligt förekommande på fester 
och i alla samhällsklasser.  

 
Johan Kust informerar om polisens arbete med ungdomar och narkotika. Statistik gällande 
anmälda narkotikabrott år 2018 till förra veckan är 496 anmälda narkotikabrott medan det 
för två år sedan samma tid var 798. Nedgången i antalet anmälda narkotikabrott beror 
troligtvis på omorganisationen och bemanningen inom polisen och inte på minskad 
användning av narkotika. 
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I planeringen ligger en nystart inom arbetet med SSP (Skola Socialtjänst Polis) med ett 
delvis nytt arbetssätt, och man ska testa med en skola till att börja med.  

 
Polarna Nacka föreslår att man kan ha en gemensam vår respektive höstkväll där man 
arbetar tillsammans.  
Johan Kust föreslår att Polarna Nacka är sammankallande för en sån grupp.  

 
Polarna Nacka föreslår även att man utbildar föräldrar.  
 

4. Förnyelse av överenskommelse samverkan polis-kommun 
Punkten tas vid nästkommande sammanträde.  
 

5. Arbetsgruppen Sicklaön 
Jan Landström berättade att arbetsgruppen Sicklaön hade sitt första möte den 2 oktober. 
Medverkande var Polarna, Nacka gymnasium, polisen, forum nacka, informatör från 
polisen, fritidsgårdarna, Castello, ungdomsmottagningen. Det konstaterades på mötet att 
hösten har börjat lugnt, men man är lite oroad för droganvändningen.  
 
Johan Kust informerar om att polisen kommer att göra en uppmaning på Facebook till 
föräldrar om att dna-märka jackor och mobiltelefoner. Detta ger en bättre möjlighet att 
klara upp personrån.  
 

6. Ungdomar riskzon 
 

Diskussion om ungdomar i riskzon förs. 
 
Jan Landström berättar om sju insatser som planeras och genomförs i Fisksätra: 

• Föreläsning om droger i Fisksätra 
• Informationsblad om marijuana i trapphusen.  
• Dela ut skolkataloger till Fisksätravärdarna 
• Insatser med syfte att bygga bort problemen  
• Öka belysningen runt gångbron vid Timeout. 
• Inventera ytterligare platser där ungdomar brukar droger 
• Trygghetsvandring för ungdomar 

 
Rådet för en diskussion om Fisksätravärdar. Mats Bohman och Johan Kust tar med sig 
frågan och återkommer om detta.  
 

7. Sammanträdesdatum 2018 
Förslag på sammanträdesdagar tas fram inför nästa sammanträde.  
 

8. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns vid mötet.  
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Vid protokollet 
 
 
Johanna Balic 
 
 


